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The city in photographic albums (Catania, 12-14 Sep
13)
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Deadline: Feb 16, 2013

Nancy Stieber

Associazione Italiana di Storia Urbana www.storiaurbana.org<http://www.storiaurbana.org>

VI AISU CONGRESS

Visible and invisible: perceiving the city between descriptions and omissions

Session S2:
The city in photographic albums / La ville dans les albums photographiques

DESCRIPTION OF THE SESSION:

This session invites papers about photograph albums as representational tools that portray the
city variously. Tourist albums construct canonical sites in a city's self-representation; albums of
parades and festivals record events historiographically; private albums imagine city life outside
the public sphere. Questions to be addressed include such issues as identifying the commission-
ers,  the  photographers,  and their  audiences;  specifying the narrative  created about  the city;
describing the spatial and temporal sequencing of the images; analyzing the relationship between
text and image.

La session invite des textes sur les albums photographiques qui fonctionnent comme outils de
représentation. Albums touristiques construisent des sites canoniques dans l'auto-représentation
de la ville; albums de parades et festivals enregistrent les évènements historiographiquement;
albums privés imaginent la vie publique en dehors le domaine publique. Les sujets qui seront
adressés recouvrent: identifier les commanditaires, les photographes et leur clients; spécifier les
narratifs construits sur la ville; décrire la séquençage spatiale et temporelle des images ; analyser
la relation entre texte et image.

SESSION'S LANGUAGES:

English, French

COORDINATORS:

Cluster 'Photography and cinema' coordinator:
Marina Nicoli, Università Bocconi, Milano
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Session coordinators:
Bruno Notteboom, Ghent University and Sint-Lucas School of Architecture Ghent Steven Humblet,
University  College  of  Art  and  Design  Sint-Lukas  Brussels  Nancy  Stieber,  University  of  Mas-
sachusetts Boston

HOW TO SUBMIT A PROPOSAL:

Go to:
http://www.storiaurbana.org/index.php/en/congressi-uk/catania-2013-uk/call-for-paper-2/9-cong
ressi/178-call-for-paper-s-uk

DEADLINE FOR SUBMISSION OF ABSTRACT:

February 16th, 2013

Reference:

CFP: The city in photographic albums (Catania, 12-14 Sep 13). In: ArtHist.net, Jan 19, 2013 (accessed Feb

20, 2026), <https://arthist.net/archive/4544>.
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